
         Něco z historie oddílu badmintonu,tentokrát jak se oblékáme,díl druhý 

 

                   Budeme pokračovat,navážeme na předchozí stránky 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dresy Sokol Křemže byly příjemné a nosí je někteří z nás dodnes ty pozdější už měly místo 

Merco napsány Sokol Křemže i vpředu. 

Všimněte si i častého doplňku vybavení současného badmintonisty -Petr má tejpovací pásku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mají je ti letitější členové oddílu.Mladíci se mohou chlubit tričkem,které získali v Summer 

campu. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ten uprostřed má trochu jiný znak Křemežského badmintonu,který jsme krátce vyznávali.Byl 

spojen s propagací firmy pana Jandy.Navíc byl od výrobce nepovedený.Nápis nad znakem 

vytiskl jako bagminton,musel ho začernit a nápis napsat správně.Proto jich bylo realizováno 

jenom pár. 

A opět častý doplněk – bandáže,tentokrát kolen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Tihle chlapci se nám vetřeli ještě jednou.Všimneme si tedy klasických černých kalhot. 

                                                      Yonex 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                             Máme i dresy s Českou vlajkou na hrudi v barvě černé 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                          Ale i v barvě bílé 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 A třeba i v červené  - vlajka nám sluší. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                           Ale sluší nám i trička jednobarevná jen s drobným logem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Yonex patřil leta k našim oblíbeným značkám.A opět častý doplněk.Kdo ho najde ? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                               Někteří mají nejen firmu Yonex ,ale i své jméno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                               Jiní jednou hrají za Yonex. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                A jindy za Victor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K dispozici jsou i trička,která získali účastníci letních“Badminton campů“ - tenhle byl v 

Č.Krumlově. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                        Tyhle jsou z Badminton school v Brně. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

    

                                         Dívky tam měly jinou barvu trika. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

           Taky míváme trika s logem firmy.Honza Bednář propagoval Budvar až v Turecku ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                               Co to propaguje Leonid ?  No přece ČZ Strakonice 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                              A Miloš  stavební firmu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Hodně triček jsme si přinášeli z Mocboje mixů.Nejvíc jich nasbíral Z.Podpěra 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                

 

 

 

                                      Libor nosí i trika z Mocboje Netolice 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                              I  Zdeněk měl trika  z Besednického desetiboje 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Z.Podpěra  měl i trika z Netolického Mocboje, ta byla každý rok jiná.Tohle je z roku ? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                             Oblečení pro nás ne zcela obvyklé nosívá Markéta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                   Jo tohle je sponzor ! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                              Tohle je zadní strana. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                    Nebo jiný typ trika z Dánska. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                       Hodně často nosila trika reprezentace České republiky 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 Zahraniční potisk měli i mnozí jiní hráči 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                   Tohle je taky dobrý.Poznáte,kdo v něm je ? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                             I tohle triko vypadá jako z ciziny. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                              Někdy stačí i jasná žlutá – to je barva Jirky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                             I my umíme hezká trička. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


